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Protokoll 5/2024 
 

Tid Onsdagen den 6 november 2024 kl. 13.00-15.00 

Plats Gamla biblioteket, Tekniska Nämndhuset 

Paragrafer  §§ 1-8 

Stefan Mattsson Dolores Back 

Närvarande 
Närvarande fastighetsnämnden och miljö- och 
hälsoskyddsnämnden funktionshinderråd 
Stefan Mattsson, ordföranden (Synskadades Riksförbund 
Stockholms stad) 
Carin Lemberg (DHR – Delaktighet, Handlingskraft, Rörelsefrihet 
– Stockholmsavdelningen)  
Lena Roos (Astma- och Allergiföreningen i Stockholm) 
Britt-Inger Stjernström (Reumatikerföreningen Stockholm) 
Uno Olofsson (Ångestföreningen i Stockholm) 

Närvarande idrottsnämndens funktionshinderråd 
Dolores Back, ordföranden (Neuroförbundet Stockholm) 
Eva Söderbärj (FUB Stockholm – För barn, unga och vuxna med 
utvecklingsstörning) 
Teresa Melin (Astma & Allergiföreningen i Stockholm med 
omnejd) 
Eva Pettersson (Delaktighet, Handlingskraft, Rörelsefrihet- 
Stockholmsavdelningen) 
Robin Slätt (Föreningen för Hörselskadade och Döva Barn med 
Familjer) 
Jan Delvert (Storstockholms lokalförening av 
Personskadeförbundet, RTP) 

Tjänstemän 
Karin Olsson Sandberg, idrottsförvaltningens representant 
Kerstin Thörner, rådssekreterare 
Marie Norrberg, rådssekreterare 
Ali Eroglu, projektledare fastighetskontoret §§ 5-7 
Anders Kindberg, fastighetsdirektör § 6 
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Tor Grimlund, projektledare fastighetskontoret § 6 
Maite Sanchez, konsult fastighetskontoret § 6 
Hanna Berg, konsult fastighetskontoret § 6 
Johan Söderberg, konsult fastighetskontoret § 7 
Karin Gärdenäs, konsult fastighetskontoret § 7 
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§ 1 
Val av justerare 

Beslut 
Rådet utser Dolores Back att tillsammans med ordföranden Stefan 
Mattsson justera dagens protokoll. 
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§ 2 
Dagordningen fastställs 
Dagordningen godkänns. 
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§ 3 
Föregående protokoll 
Rådet godkänner protokoll nr 1/2024 från rådens gemensamma 
sammanträde den 6 mars 2024 samt protokoll nr 4/2024 från 
fastighetsnämndens och miljö- och hälsoskyddsnämndens 
funktionshinderråds sammanträde den 4 september 2024. 
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§4 
Inkomna skrivelser och protokoll 

Beslut 
Råden lägger skrivelserna till handlingarna. 

Sammanfattning 
Råden tar del av följande skrivelser och protokoll: 

 Protokoll 4/2024 från kommunstyrelsens råd för 
funktionshinderfrågors sammanträde den 9 september 2024.  

 Protokoll 3/2024 från trafiknämnden och Stockholms Stads 
Parkerings AB sammanträde den 27 maj 2024.  

 Protokoll 4/2024 från trafiknämnden och Stockholms Stads 
Parkerings AB sammanträde den 26 augusti 2024. 
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§5 
Information om former för gemensamma 
rådsmöten 2025 

Beslut 
Rådet tackar för informationen.  

Sammanfattning 
Karin Olsson-Sandberg från idrottsförvaltningen och Ali Eroglu 
från fastighetskontoret informerar om hur förvaltningarna kommer 
att utforma de gemensamma rådsmötena under 2025 och framåt. 
 
Rådet diskuterar om det är möjligt att ha ytterligare ett gemensamt 
sammanträde på våren för att ta fram gemensamma aktiviteter till 
verksamhetsplanerna. Kontoren tar med sig frågan och ber att få 
återkomma.  
  



 Råd för funktionshinderfrågor 2024-11-06 

 

 

 Sida 8 (10) 

 
  
 

 

 
https://start.stockholm  

§6 
Akallahallen och Stenhagens BP, konstgräs, 
cricket, friidrott samt spontanidrott 

Beslut 
Rådet tackar för informationen.  

Sammanfattning 
Tor Grimlund, projektledare på fastighetskontoret, samt konsulterna 
Maite Sanchez och Hanna Berg från Nyréns Arkitektkontor föredrar 
projekten Akallahallen och Stenhagens BP, konstgräs, cricket, 
friidrott samt spontanidrott. 

Akallahallen planeras stå klart 2027. Akallahallen planeras i 
anslutning till Akalla Grundskola. Mellan befintlig bebyggelse och 
platsen finns vissa nivåskillnader som behöver hanteras för att 
förbättra tillgängligheten. Gångvägen till området kommer byggas 
om så att lutningen blir mindre och vägen kommer utrustas med 
gångledare.  

Vid idrottshallens entré finns det möjlighet att placera en 
parkeringsplats för rörelsehindrade. Nackdelen med placeringen är 
att trafiken till parkeringsplatsen kommer korsa gång- och 
cykelvägen som löper genom området. Det är möjligt att placera 
parkeringsplatsen för rörelsehindrade vid vändplanen, avståndet till 
entrén blir då 25 meter. Rådet föredrar att parkeringsplatsen 
placeras i anslutning till vändplanen för att minimera riskerna för 
gående och cyklister.  

I programhandlingen för projektet anges att det ska finnas en 
parkeringsplats för rörelsehindrade. Rådet tycker att det vore 
lämpligt att det fanns två parkeringsplatser. Projektet tar med sig 
frågan om det går att skapa ytterligare en plats och om det går att 
kombinera parkeringsplats för driftsfordon och rörelsehindrade.  

Rådet ber att få återkoppling på hur rådets synpunkter förändrat 
situationsplanen.  
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§7 
Enskede IP, ny multihall 

Beslut 
Rådet tackar för informationen.  

Sammanfattning 
Ali Eroglu, projektledare fastighetskontoret, samt konsulterna Johan 
Söderberg från Nyréns Arkitektkontor och Karin Gärdenäs från 
KARLA arkitekter, föredrar projektet Enskede IP, ny multihall. 

Multihallen planeras stå klar 2027. Hallen kommer rymma en 
inomhus 7-spelsplan, samt friidrottsytor och löpbanor. På platsen 
finns idag en grusplan och en utomhus 7-spelsplan. En 
barnkonsekvensanalys är genomförd och gav projektet mycket 
information. Bland annat uttryckets behov av att separera bil- och 
cykeltrafiken, som idag delar infart till anläggningen.  

I situationsplanen föreslås att en parkeringsplats för rörelsehindrade 
ska finns på parkeringen i anslutning till den nya hallen. Detta 
förslag innebär att gående, cyklister och biltrafik separeras.  

Vid Enskedevägen planeras för en angöringsficka. Rådet föreslår att 
det även ska finnas en angöringsplats i anslutning till 
angöringsfickan och så nära huvudentrén som möjligt. Rådet tycker 
även att det skulle vara önskvärt med två parkeringsplatser för 
rörelsehindrade.  

Flexomklädningsrum i kombination med domaromklädningsrum 
kommer finnas i multihallen. Flexrummen är inte tillräckligt stora 
för att vara fullständigt tillgänglighetsanpassade. Rådet ber projektet 
ta med sig frågan.  

Rådet tycker att teorisalar ska utrustas med fasta hörslingor och att 
även caféet förses med hörslinga. Rådet ber att få återkoppling från 
projektet på de synpunkter rådet framfört på situationsplanen.  
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§8 
Övriga frågor 

Beslut 
Inga övriga frågor ställdes på sammanträdet.  
 

 

 Vid protokollet 

  

  

 Kerstin Thörner 

 


	Protokoll 5/2024
	Närvarande
	Närvarande idrottsnämndens funktionshinderråd
	Tjänstemän

	§ 1 Val av justerare
	Beslut

	§ 2 Dagordningen fastställs
	§ 3 Föregående protokoll
	§4 Inkomna skrivelser och protokoll
	Beslut
	Sammanfattning

	§5 Information om former för gemensamma rådsmöten 2025
	Beslut
	Sammanfattning

	§6 Akallahallen och Stenhagens BP, konstgräs, cricket, friidrott samt spontanidrott
	Beslut
	Sammanfattning

	§7 Enskede IP, ny multihall
	Beslut
	Sammanfattning

	§8 Övriga frågor
	Beslut



